



Protokoll fört vid Höganäs Båtsällskaps styrelsemöte den 2024-05-30

Närvarande:

Bo Lingebrant, Lars Åke Rosenqvist, Carl Danielsson, Åsa Strickland, Jan Malmberg, Anna Torell

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsade mötesdeltagarna välkomna samt förklarade mötet öppnat.

2. Föregående protokoll

Föregående protokoll från 16 april lades efter genomgång till handlingarna.

3. Klubbverksamhet

3.1 Ekonomi

En genomgång av ekonomin görs på nästa möte.

3.2 Rapport från seglingssektionen

- Program, seglingsföreskrifter och banor är framtagna och har lagts ut på hemsidan.
- Tisdagsseglingarna startade 14 maj.

3.3 Rapport från ungdomssektionen

Aktiviteterna på måndagar är i gång.

3.4 Hamnrapport

Sjösättningen är nästan klar.

4 Rapport från miljösektionen

- HBS miljöpolicy och ordningsregler anslås i hamnen och mailas ut.
- Gaslarm till sjömack: Arbete pågår med att hitta leverantör.
- Lysrör i serviceutrymmen behöver ej bytas nu. När det sker behöver de ersättas med led.
- Båt-tvätten planeras att sjösättas till Midsommar.



5 Klubbhuset

- Nya bord är inköpta och på plats.
- Ny diskmaskin är installerad.

6 Dokumenthantering

Se föregående protokoll

7 Sjömack

Sjömacken är besiktigad och godkänd.

Öppnas efter vår egenkontroll och kommunens godkännande.

8 HBS planarbete-Uteplats

Diskussion av ombyggnad av altan däck. Fortsätter med att undersöka om bygglov behövs. Fortsatt planering.

9 Bevakning

Utskick gällande vaktgång har skickats till medlemmar. Styrelsen beslutar att avvakta och inväntar svar med meddelande att någon/ några kan ansvara för organisation av vaktgång.

10 Årsmötespunkter

Återstående frågor från 2023:

- Vi borde måla nocken på södra piren vit inför sommaren, måla på en grön markering. (finns redan röda på babords sida) En skylt Välkommen till Höganäs; eller liknande.

Kommunen planerar att åtgärda efter säsongen 2024.

- Betalning av elförbrukning och elsäkerhet

Skyltning elsäkerhet återstår.

- Tydligt märka ut båtplatsernas bredd, så att man kan se dem från båten, för att underlätta vid tilläggning.

Uppmätning klar, skyltning ska göras.

- Ta fram ett enkelt system att meddela när man som båtägare är tillbaka och behöver sin plats.
Pågår.

- På ett enkelt sätt hitta gästare eller båt att delta på vid tisdagsseglingarna.

Pågår, förslag finns framtaget och kommer att läggas ut snarast.



Nya frågor att behandla:

- *Medlemmar och styrelse har uppmärksammat ett antal icke sjövärdiga båtar på stenpiren. Styrelsen kommer att utreda möjligheter att åtgärda detta på bästa sätt med berörda båtägare. Informationsbrev har skickats ut till medlemmar. Någon har hörsammat och vidtagit åtgärder. Flertalet återstår.*

- *Styrelsen ska ta fram ett förslag på vaktgång där medlemmarna förväntas delta. Se punkt 9 Bevakning*

11 Övrigt

Carl ska kontrollera information på hemsidan angående gästbåtsavgifter och serviceavgifter.

12 Material till hemsidan

Mötesprotokoll läggs ut på BAS.

13 Nästa möte

Måndag den 19 augusti, kl. 19:00 i Klubbhuset

<i>Tisdag 9 jan kl:18:30</i>	<i>Tisdag 13 feb kl:18:30</i>	<i>Lördag 16 mars kl:13:00 (Årsmöte)</i>	<i>Tisdag 16 april kl:18:30</i>	<i>Torsdag 30 maj kl:18:30</i>
<i>Måndag 19 aug Kl 19:00</i>	<i>Tisdag 8 okt kl:18:30</i>	<i>Tisdag 5 nov kl:18:30</i>	<i>Tisdag 17 dec kl:18:00</i>	

14 Ordföranden tackad deltagarna och avslutade mötet

Vid protokollet

Justeras

Anna Torell
Tillfällig sekreterare

Bo Lingebrant
Ordförande